
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání komise životního prostředí ze dne 3.5.2011 
 
 
Členové komise:   
Přítomni: Ota Dračka, Ing. Josef Kruml, Kateřina Štěpánková, Mgr. Jiří Špička 
Omluvena: Mgr. Martina Rejmanová 
 
Projednáno bylo: 

 
1. Úkoly a žádosti o informace z minulého jednání: 

□ Přehled nařízené náhradní výsadby a jejího splnění včetně následné péče. Od Odboru 
výstavby a životného prostředí byl dodán přehled v číslech. Tento přehled je vytvořen tak, 
že s ním komise ŽP nemůže dále pracovat, je potřebné obdržet konkrétní informace kdy, na 
kterých místech, jaký druh a počet dřevin měl být vysázen na základě správního rozhodnutí 
za pět let zpět (tato doba z důvodu, že je na tuto dobu nařizována péče o novou výsadbu). 
K tomu, kdy byla provedena kontrola splnění náhradní výsadby. Komise ŽP nepotřebuje 
informace, komu byla náhradní výsadba nařízena. 

□ Zeleň na náměstí – roh s ulicí Palackého a roh s ulicí Krátká, před Městským úřadem budou 
vysázeny pomalu rostoucí trvalky kulatého tvaru. 

□ Stromy na náměstí – bylo provedeno, komise doporučuje dosázení náměstí po zbývajících 
dvou stranách (jakmile to dovolí finanční situace) a na středovém ostrůvku ve dvou rozích, 
kde není Mariánský sloup. 

□ Služby města provedly vyčištění od náletů prostoru nad školou u propustku potoka, 
odstranění označených stromů (lípa na sídlišti, vrba u propustku nad školou, 2x tuje na 
náměstí) a vyčištění prostoru za kostelem – zjištěno bylo, že na uvedených místech zůstaly 
pařezy, slabé výhony byly odštípány cca 10 cm nad zemí. Komise ŽP doporučuje provést 
dočištění uvedených prostorů. Viz fotopříloha č. 5. 

□ Odstranění nefunkčních kabelů ve městě bylo projednáno i osobně s místostarostou – dosud 
nebylo provedeno. Například kabel na náměstí z budovy Městského úřadu na roh náměstí 
s ulicí Děčínská, zbytky vedení městského rozhlasu nad střechami v dolní části náměstí, 
zbytky vedení městského rozhlasu v ulici Děčínská atd. 

□ Na náměstí by mělo být nainstalováno na zkušební dobu LED osvětlení. 
2. Další termín jednání komise bude dne 26.5.2011. Jedním z bodů jednání bude průběh 

„Biodiverzity sídliště“. 
3. Komise ŽP upozorňuje, že dochází k poškozování dláždění u kostela – viz fotopříloha č. 8. 
4. Letní kino – viz fotopříloha č. 1 

□ Bříza na hranici pozemků (na pozemku Mgr. Jiřího špičky) je částečně proschlá a 
komise ŽP doporučuje odstranění suchých větví. 

□ Mezi sedačkami vyrůstá tráva a komise ŽP doporučuje chemické ošetření, například 
použitím prostředku Randap. 

□ Bylo na místě projednáno osázení tújemi v pásu u kovového plotu po celé délce za 
poslední řadou sedaček s tím, že tyto túje následně musí být včas tvarovány, aby vznikla 
celistvá zelená stěna, která zamezí odrazu zvuku z reproduktorů, čímž se zkvalitní 
poslech v letním kině a omezí se odraz do okolí. Komise ŽP doporučuje, aby v zájmu 
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kvality byly koupeny stromky v kontejnerech. Dále doporučuje výsadbu po 80 cm od 
sebe, což při vzdálenosti 30 metrů se jedná o 40 kusů s cenou cca 4.000,- Kč. K tomu je 
nutné počítat se zeminou a podpůrným granulovaným hnojivem. 

5. Černé skládky 
□ Husova ulice – skládka dřev. odpadu (větve atd.) – komise ŽP doporučuje buď 

zpracování ze strany Služeb města pomocí stroje na štěpkování a tento rozdrcený 
materiál pak dále zpracovat či odprodat například jako biopalivo. Nebo využít služeb 
jiných firem, například firma ACTHERM, úsek pracování biomasy, Tovární 5533. 
Chomutov, 43000, tel. 724159962, 602703522, IČ 48024091, nabízí uvedené služby 
v kompletní likvidaci veškeré dřevní hmoty včetně pařezů – viz fotopříloha č. 2 letáku. 

□ Cesta mezi komplexem zámků na Táborský vrch – v příkopu při chůzi nahoru je po 
pravé straně černá skládka – viz fotopříloha č. 3. 

□ Horní část zámecké zahrady – bylo viděno, jak pracovník ze zámku kolečkem vyvezl 
omítku a vysypal jí na uvedené místo. V daném místě je vidět, že se zde dlouhodobě 
zaváží terénní nerovnost například posekanou trávou – viz fotopříloha č. 4. 

6. Řešení dopravní situace – omezení rizika dopravních nehod a znečištění životního prostředí 
únikem ropných látek – komise ŽP doporučuje umístění zrcadel na místech: 

□ Křižovatka Palackého – Husova, kde není dostatečně vidět při výjezdu z Husovy ulice 
na přijíždějící vozidla z levé strany. 

□ Křižovatka Palackého – Wolkerova, kde je stejná situace při výjezdu z Wolkerovy ulice. 
7. Zeleň na náměstí mezi dolním zámkem a Městským úřadem – je potřebné odstranit suché části 

magnolie.  
8. Voda ve městě – komise ŽP (příklad viz fotopříloha č. 6) doporučuje umístění fontán v místech: 

□ Náměstí – mezi Městským úřadem a dolním zámkem 
□ Náměstí – uprostřed plochy středového ostrůvku 
□ Horní zámek, proti ulici U studánky – obnovení funkčnosti studánky 
□ Kašna u letního kina (zprovoznění tak, aby nedocházelo k vyplavování okolních 

pozemků. 
□ Sídliště – prostor na zelené ploše u autobusové zastávky (pod tímto prostorem protéká 

potok, což lze využít i jako zdroj vody například samospádem s přepadem zpět do tohoto 
vodního toku), kde není možné provést výsadbu stromů. 

 
 
Zapsal:  Ota Dračka – předseda komise ŽP 
Přečteno a odsouhlaseno. 
Dne: 3.5.2011  
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Fotopříloha č. 1 – letní kino 
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Fotopříloha č. 2 – leták 
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Fotopříloha č. 3 – černá skládka v zámeckém příkopu 
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Fotopříloha č. 4 – černá skládka v zámecké zahradě 
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Fotopříloha č. 5 – pařezy a pařízky… 
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Fotopříloha č. 6 – fontány - příklad 
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- Studánka u horního zámku u ulice „U studánky“ 
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Fotopříloha č. 7 – dlažba u vchodu do kostela 

 


